
 

 
Aan het college van B&W van Vught 
 

Betreft: Schriftelijke vragen inzake ontwikkelingen Laco/Feelfitcenter Vught zwembad 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van de recente ontwikkelingen van het zwembad LACO/Feelfitcenter, te Vught, heeft 
de fractie van Gemeentebelangen de volgende vragen.  
 

1. Is het college bekend met de problematische ontwikkelingen die gaande zijn omtrent de 
zwemlessen? Zo ja, welke ontwikkelingen heeft u gesignaleerd?  

2. Constateert het college net als Gemeentebelangen dat het voortbestaan van 
LACO/Feelfitcenter in het gedrang komt. Zo ja, over welk tijdsbestek praten we dan? 

3. Klopt het dat de gemeente Vught nog steeds gezinnen subsidieert bijvoorbeeld vanuit stichting 
leergeld voor de zwemlessen, Zo ja, over hoeveel cliënten en kosten hebben we het dan?  

4. Is het college het met Gemeentebelangen eens dat gezinnen in financiële verdrukking komen? 
Dit doordat men wel contributie moet betalen, maar geen zwemles genieten en achterstanden 
oplopen. Hoe gaat het college hierop anticiperen?  

5. Is het college van mening dat de veiligheid van onze kinderen in het gedrang komt gezien de 
vele waterpartijen in Vught? 

6. Is het college bereidt te zoeken/helpen naar oplossing daar men nu moet uitwijken naar 
Oirschot, daar Boxtel Schijndel en Den Bosch alle zwemlessen vol zitten? Hoe wil het college 
hieraan dan vorm geven? 

7. Wat is de visie van het college op het behouden van een zwembad voor Vught? 
8. Is het college bereid om in gesprek te gaan met Motel vd Valk om de wens voor het realiseren 

van zwemwater t.b.v. met name zwemlessen voor onze jeugdige inwoners binnen Vught. Dit 
als uitgangspunt mee te nemen in de herontwikkeling van het hotel en het lopende 
participatietraject? 

 
Namens de Fractie van Gemeentebelangen  
M. Venrooij  
 

 




